
Sammanfattning från styrelsemöte den 13 augusti 2020

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut och det är nästan 130 medlemmar redan på det nya 
medlemsåret.

Inkommande Post har vi som vanligt fått från både Cocker klubben och Springer klubben vilket vi 
uppskattar jättemycket.  Sekreteraren har upptäckt att det är fel version av RAS på SKKs hemsida för 
köpa hund och skickar ett mail om detta till Springerklubben.

Hemsidan: kommer att uppdateras med information om Derby och SM vartefter information 
kommer från gruppen som håller i SM i år.

Avel och hälsa: Avelsansvarig har lämnat in ett förslag på nya regler för valphänvisningen för 
påseende till nästa möte

Spanielkommittén: 
• Det planeras en domarkonferens till februari 2020. 
• Elsebeth har meddelat att hon kommer att avgå som spanielansvrig vid nästa fullmäktige
• Jaktprovsreglerna kommer att åter tas upp vid fullmäktige 2021 och blir därför fördröjda 

med ett år

Avklarade Aktiviteter
• Den öppna träningsdagen i Uddevalla blev lyckad om än få deltagare och halvblött 

Kommande aktiviteter:

 Kurs i Strängnäs i 2 dagar i augusti Tina 
 Vretadagen i september Anna-Viktoria 
 Jaktprovskurs i Nyköping den 19 september  Petra 
 Träning-/träningsjaktprov i Halmstad, troligtvis i september Bert 
 Träningsjaktprov Nyköping den 11 oktober Petra

SM och Derby: Jis kommer att stå för luncherna för funktionärer inkl skyttar. Middag/Supé kommer 
att hållas endast för Domare, Provledare,  Markvärd/Jaktledare och Markägare. De startande får ha 
en följare med sig under provet. Ingen katalog kommer att delas ut i år

Hubertus: Mats och ordföranden ska ha möte dagen efter styrelsemötet

Arbetsbeskrivningar: Några arbetsbeskrivningar har inkommit men det saknas fortfarande ett par.

Nästa möte: blir den 16 september kl 18.00. 

För anteckningarna 

Biggan 


